
Baldissoni: Manolas? Liczy się też wola gracza
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Mauro Baldissoni udzielił wywiadu przed spotkaniem z Udinese

dla Mediaset Premium Sport. Dyrektor generalny był rzecz jasna pytany o

wzmocnienia, a także Manolasa oraz nowe kontrakty.

Wzmacnianie drużyny ma sens?

- Jest potrzebne, jeśli mamy do czynienia ze wzmocnieniem. Zostając przy tym, jeśli

będą okazje, skorzystamy z nich tak jak zawsze, ale musi to być ktoś, kto da coś

dodatkowego drużynie, wiedząc tez, że trudno jest tutaj znaleźć przestrzeń do gry.

To szczególne mercato.

Mówi się o ewentualnej sprzedaży Manolasa.

- Jest mocny i dlatego jest często obiektem uwagi. Dla uczciwości muszę

powiedzieć, że nikt o niego nie pytał, nie jesteśmy zadowoleni z pozbywania się

mocnych piłkarzy, ale liczy się też wola gracza. Jest też zaangażowany w próbę

odnowienia kontraktu, ale w tej chwili nie ma szczególnych sytuacji, jeśli chodzi o

Manolasa. 

Nowe kontrakty Tottiego i De Rossiego?

- Reprezentują Romę, z nimi dialog jest łatwiejszy. Jeśli chodzi o Francesco, zależy

od tego jak się czuje. Z Daniele umówiliśmy spotkanie na drugą część sezonu.

Nie chowacie pieniędzy pod materac?

- Absolutnie nie i widzicie, że w tym sezonie klub wyłożył na wydatki 80 mln euro.
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